

Adjustment of settlement price window for Emission products

Dear Trading Participants,

The European Energy Exchange (EEX) adjusts the window for determining the daily settlement prices of its Emission products with effect of 21 April 2021.

Affected products:

Product	Shortcode
EUA Spot	SEME
EUA Future	FEUA
EUA Options	OEUB
EUAA Spot	SEMA
EUAA Futures	EUAA
CER Spot	SEMC

In line with the market developments the settlement price window for Emissions will be rescheduled from 17:50 – 18:00 CET to 17:05 – 17:15 CET. The latest version of the Settlement Pricing Procedure is published on the EEX website under the following [link](#). The settlement window for the intraday settlement on option expiry days remains unchanged.

Spot – Future spread in Trayport

Furthermore EEX wants to highlight that the Spot leg of the Spot – Future Spread displayed in Trayport will be switched from Phase 3 to Phase 4 on 21 April 2021 as liquidity has moved from Phase 3 to Phase 4. Please make sure to delete your orders in the Spot Phase 3 – Futures spreads today in the evening before the switch in Trayport.

Please do not hesitate to contact EEX Market Operations by phone +49 341 2156 222 if you have any further questions.

Yours sincerely,

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

trading@eex.com

Anpassungen Preisfeststellungszeitfenster für Emissionsprodukte

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

Die European Energy Exchange (EEX) passt das Preisfeststellungszeitfenster zur Ermittlung der täglichen Abrechnungspreise ihrer Emissionsprodukte zum 21. April 2021 an.

Betroffene Produkte:

Produkt	Shortcode
EUA Spot	SEME
EUA Future	FEUA
EUA Options	OEUB
EUAA Spot	SEMA
EUAA Futures	EUAA
CER Spot	SEMC

Im Einklang mit der Marktentwicklung wird das Preisfeststellungszeitfenster von 17:50 – 18:00 MEZ auf 17:05 – 17:15 MEZ verschoben. Die aktuellste Version des Verfahrens zur Feststellung von Abrechnungspreisen ist auf der EEX Website unter folgendem [Link](#) veröffentlicht. Das Preisfeststellungszeitfenster für das untertägige Settlement an Tagen mit Optionsverfall bleibt unverändert.

Spot – Future Spread in Trayport

Darüber hinaus möchte die EEX darauf hinweisen, dass ab 21. April 2021 das in Trayport angezeigte Spot Leg des Spot – Future Spreads von Phase 3 auf Phase 4 geändert wird, da die Liquidität von Phase 3 in Phase 4 übergegangen ist. Bitte löschen Sie etwaige Orders in den Spot Phase 3 – Future Spreads heute Abend vor der Umstellung in Trayport.

Für Fragen steht Ihnen EEX Market Operations gern unter +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

EEX Market Operations

T +49 341 2156-222

trading@eex.com